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Bál a Fő tériben
A Tehetség és Siker Alapítvány ebben az évben ünnepli ala-

pításának 15. évfordulóját. 
Ebből az alkalomból születésnapi bálat rendezünk.

A rendezvény ideje: november 15.
Helyszíne: a Fő Téri Iskola tornaterme

Az est folyamán zenél a Bibuczi zenekar, a sztárvendég Anita
Gyermekműsor, fi nom vacsora, értékes tombolák! 

Belépőket november 3-tól vásárolhatnak az iskolában.
Várjuk szeretettel a szülőket, a támogatókat, érdeklődőket!

Az Alapítvány kuratóriumának nevében: 
Fodor Mariann, kuratóriumi elnök

2008. december 23-ig
2 éves, vagy annál rövidebb lejáratú, 
akár 500.000,- Ft összeg  forint alapú 

fogyasztási és áruvásárlási kölcsön

igényelhet .
THM* = 20,12 %

* A mutató meghatározása a 2008. október 1-én hatályos 41/1997. (III.5) Korm. rendelet alapján egyenletes törlesztés ,
500.000,- Ft összeg , 2 év futamidej  szabad felhasználású kölcsönre az aktuális feltételek figyelembevételével történt. (500.000,- 
Ft összeg , 3 év futamidej  szabad felhasználású kölcsönre vonatkozó referencia THM értéke = 20,04 %.) A feltételek 
változása esetén a mutató mértéke módosulhat. A THM értéke nem tükrözi a hitel kamatkockázatát, nem tartalmazza a 
prolongálás várható összegét, továbbá a folyósítási feltételként esetlegesen biztosítási díj összegét. 

A hitelakció részleteir l érdekl djön ügyintéz inknél!

Szarvas, Békéscsaba, Kecskemét, 
Békésszentandrás, Csabacsüd, Kardos, 

Örménykút

(folytatás az 1. oldalról)
Az sem derült ki igazán, mit 

is várnak a megjelentektől, ezért 
az egyes sírok gondozásától a ne-
hézségekkel bezárólag sok min-
den szóba került, s a tanácskozás 
hamarosan panasznappá alakult. 

Az egyik leghatásosabb meg-
szólaló az Ótemetőért Alapít-
vány Kuratóriumának elnöke 
volt, aki a megjelölt tárgy (a hő-
sök sírjának ápolása) helyett fel-
sorolta azokat az égető felada-
tokat, amelyeket sürgősen meg 
kellene oldani, hogy a temető 
igazán kulturált legyen. Ízelítőül 
ezek közül néhány: a temető ka-
puit esténként lezárják, de a kerí-
tés hiányai miatt ez csak jelképes 
cselekedet. Ugyanakkor a kijaví-
tott kerítést rövid időn belül le-
szaggatják, a lezárt kaput leeme-
lik a sarkairól, s ha lehegesztik, 
feltörik a lakatot. A szemétgyűj-
tő konténerekbe műszaki cikke-
ket, háztartási szemetet horda-

nak. A surjánok kiirtása csak át-
meneti megoldás, mert a gyökér-
zet kiirtására nem jut pénz. 

A további megszólalások-
ból úgy tűnt, hogy a jó szán-
dék mellett a temető gondozá-
sára senkinek nincs pénze. Ezt 
a tételt a Katolikus Egyházköz-
ség képviselője számadatok-
kal bizonyította: a fenntartási 
díjakból befolyó összeg töre-
dékét sem fedezi a fenntartás 
költségeinek. A tanácskozást 
követően maradt, mi volt: az 
Ótemetőért Alapítvány látvá-
nyos és hatékony tevékenysé-
ge, a fenntartó egyházak igye-
kezete, a KOMÉP segítsége, az 
egyes intézmények részvétele 
az egyes sírok gondozásában. 

Ami talán a legnagyobb segít-
séget jelenthetné: a hozzátarto-
zók felelőssége az elhunytak sír-
jainak gondozásában. De ezt már 
hivatalból nem lehet megoldani.

Kutas Ferenc

Helybenjárás

Taggyűlés
Az MSZP Szarvasi Szervezete értesíti tagságát és az érdeklődőket, 

hogy soron következő városi gyűlését november 6-án, csütörtökön, 
17 órai kezdettel tartja. Tagjaink megjelenésére feltétlen számítunk, 
a szimpatizánsokat, szívesen látjuk. A rendezvény helye: Szarvas 
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A mezőgazdasági vízhasz-
nálat jelene és jövője Magyar-
országon címmel rendezett 
szakmai-társadalmi vitafó-
rumot október 28-án, kedden 
Szarvason, a Halászati és Ön-
tözési Kutatóintézetben három 
szervezet. A házigazda HAKI 
mellett a Földművelésügyi és 
Vidékefejlesztési Minisztéri-
um Természeti Erőforrások Fő-
osztálya, valamint a Debrece-
ni Egyetem Agrár és Műszaki 
Tudományok Centruma Agrár-
gazdasági és Vidékefejlesztési 
Kar voltak a rendezők, a vita-
fórum közönsége pedig a víz-
szolgáltatók-vízhasználók-la-
kosság párbeszédét kívánta el-
mélyíteni.

A vitafórum előzménye egy 
már két esztendeje zajló prog-
ram, amit a mezőgazdasá-
gi vízhasználat problémáinak 
komplex feltárása, s a szüksé-
ges intézkedések meghozata-
la érdekében folytat a konfe-
renciát rendező három szerve-
zet. A keddi szarvasi vitafóru-
mon előbb Kolossváry Gábor 
az FVM képviseletében üdvö-
zölte a megjelenteket, tolmá-
csolva dr. Máhr András szak-
államtitkár jókívánságait is, aki 

más minisztériumi elfoglalt-
sága miatt nem tudott eljönni. 
Kolossváry Gábor röviden vá-
zolta a két éve zajló program 
stratégiai célkitűzéseit, majd a 
munkaülés-párbeszéd téziseit, 
melyek mind egy irányba mu-
tatnak: miként lehet a hazai me-
zőgazdasági vízfelhasználást 
– ezzel együtt a termésbizton-
ságot – mennyiségileg és minő-
ségileg is növelni. Ezt követően 
bevezető előadásában dr. Szűcs 
István a Debreceni Egyetem 
kutatója adott távlati ponto-
kat a vízfelhasználás jövőbeni 
várható kérdésköréről, majd a 
magyarországi mezőgazdasági 
vízhasználat jogi szabályozá-
sának aktuális kérdéseiről be-

szélt. A vitafórumon a felkért 
előadók és felkért hozzászólók 
mellett mindenki elmondhatta 
a véleményét, feltehette kérdé-
seit, így alakult ki a párbeszéd. 
A konferencia anyagát – amint 
elhangzott – több formában el-
érhetővé teszik a szervezők a 
résztvevők és a nagyközönség 
számára is, hogy tovább folyta-
tódjék a párbeszéd, s hosszútá-
von megnyugtatóan megoldód-
jon, fejlődjön a hazai mezőgaz-
dasági célú vízhasználat.

Párbeszéd a vízről


